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Z jednání městské rady
Z jednání rady města 19. 6. 2024

Rada města schvaluje
- smlouvy o budoucích smlouvách o 
zřízení věcného břemene mezi měs-
tem Staňkov a ČEZ Distribuce a. s. 
Předmětem smluv je právo umístit, 
provozovat, opravovat a udržovat 
zařízení distribuční soustavy na po-
zemcích parc. č. 1500 v k. ú. Vránov, 
parc. čísla 321/1, 199/1 a 267/7/1 
v k. ú. Krchleby. Věcná břemena se 
zřizují za jednorázovou úhradu 
2 420,- Kč vč. DPH/parc.číslo,
- smlouvu o připojení obce do 
CMS (Centrální místo služeb) 
prostřednictvím krajské datové sítě 
CamelNET mezi městem Staňkov 
a Plzeňským krajem.  Předmětem 
smlouvy je závazek kraje bezúplatně 
připojit obec, která je zařazena do 
projektu, k CMS prostřednictvím 
krajské datové sítě CamelNET, 
- cenovou nabídku firmy PROVOD 
– inženýrská společnost, s. r. o. na 
vypracování provozních monito-
rovacích zpráv a vypracování zpráv 
o zajišťování udržitelnosti projektu 
Staňkovko – odkanalizování obcí na 
ČOV Staňkov a dokanalizování Staň-
kova – III. etapa, IV. etapa – odkana-
lizování Vránova. Cena je stanovena 
na 30 250,- Kč vč. DPH/rok a 1 137,- 
Kč vč. DPH/hodinu,
- příspěvek SDH Ohučov na 
pořádání dětského  dne 8. 6. 2024 
ve výši 3 000,- Kč,
- přijetí finanční dotace z rozpočtu 
Plzeňského kraje do rozpočtu města 
Staňkov ve výši 60 000,- Kč z do-
tačního titulu Příspěvek na vybavení 
a opravy neinvestiční povahy na 
dovybavení JSDH Staňkov,
- úhradu p. Duchoňovi za poskyt-
nutí dětských atrakcí při pořádání 
dětského dne ve Staňkově ve výši 
22 000,- Kč,
- fin. příspěvek pro taneční skupinu 
FOR DANCE p. Michaely Kočkové, 
která se zúčastnila MS v tanci v 
Budapešti, ve výši 15 000,- Kč,
- cenovou nabídku DAPE servis 
s.r.o., Čapkova 143 Klatovy na 
ozelení části pískoviště v MŠ za 
celkovou cenu 82 082,- Kč,
- cenovou nabídku Ing. Arch. Václa-
va Mastného na zpracování studie 
přestavby ZUŠ na parcele č. 105/4 
a p.č.275 v k.ú. Straňkov-ves ve výši 
95 000,- Kč,
- na doporučení bytové komise  
přidělení bytové jednotky 1+1 v 
Nádražní 353 ve Staňkově p. Jaro- 
slavu Špringerovi, bytem Staňkov, 
Rašínova 87,

- návrh výše úplaty za předškolní 
vzdělávání na školní rok 2024/2025 
v MŠ na částku 700,- Kč na měsíc,
- ponechat výši úplaty na školní rok 
2024/2025 za školní družinu ve výši 
150,- Kč na měsíc,
- žádost ředitelky ZUŠ Mgr. Ivy 
Zahořové o souhlas s podáním 
žádosti o dotaci Intervence 
52.77-LEADR z projektu rozvoje 
venkova na vnitřní vybavení uče-
ben, nové ozvučení a osvětlení pro 
venkovní akce,
- žádost předsedy Radioklubu p. 
Josefa Buriana o souhlas města 
Staňkov s umístěním plechové bou-
dy o velikosti 15 m2 na pozemku p.č. 
2224 v k.ú. Staňkov -město,
- závaznou objednávku ZAK TV s.r.o. 
Plzeň na poskytnutí licence k užití 
3x AVD  Okénko z měst a obcí  v 
celkové výši nákladů 40 200,- Kč,
- příkazní smlouvu mezi městem 
Staňkov a firmou Domoza projekt s. 
r. o. Předmětem smlouvy je zajištění 
monitoringu projektu na akci  Re-
konstrukce a modernizace učeben 
ZŠ Staňkov za celkovou cenu 
134 310,- Kč vč. DPH,
- dodatek ke smlouvě pro umístění 
Z-boxu mezi městem Staňkov a Zá-
silkovnou s. r. o. Dodatkem se mění 
bod 1.1 Smlouvy, a to na výměru 
5 m2.

Z jednání zastupitelstva 26. 6. 2024

Zastupitelstvo bere na vědomí
a) celoroční hospodaření a 
závěrečný účet města za rok 2023 
včetně Zprávy o výsledku  
přezkoumání hospodaření pro 
územní samosprávný celek město 
Staňkov za období 1. 1. - 31. 
12. 2023 vydané auditorskou 
společností ADU.CZ s. r. o., na 
základě provedeného přezkoumání 
hospodaření v květnu v červnu 
2024 se závěrem: bez chyb, výhrad 
a nedostatků,
b) účetní závěrku a závěrečný účet 
města Staňkov za r. 2023,
c) smlouvu o poskytnutí účelové 
dotace mezi městem Staňkov a 
Plzeňským krajem. Předmětem 
smlouvy je poskytnutí účelové 
dotace určené na zajištění dopravní 
obslužnosti území Plzeňského kraje 
v roce 2024 ve výši 135 520,- Kč, 
schvaluje
- prodej pozemků:
a) parc č. 378/18, o výměře 134 
m2 v k. ú. Staňkov-ves panu Davidu 
Koritákovi, bytem Pod Mastníkem 
508 za cenu 150,- Kč/m2, celkem 

20 100,- Kč,
b) prodej pozemku parc. č. 378/19, 
o výměře 388 m2, druh pozemku 
ostatní plocha v k. ú. Staňkov-ves 
paní Lence Leitlové, bytem Pod 
Mastníkem 509 za cenu 150,- Kč/
m2, celkem 58 200,- Kč,
c) prodej pozemku parc. č. st. 167, o 
výměře 23 m2, druh pozemku zasta-
věná plocha a nádvoří k. ú. Krchleby 
panu Igorovi Šumiczkému, bytem 1. 
máje 6, za cenu 150,- Kč/m2, celkem 
3 450,- Kč,
d) prodej pozemku parc. č. 1104/13, 
o výměře 709 m2, druh pozemku 
orná půda v k. ú. Ohučov paní 
Tereze Peteříkové, bytem Dolní 
Kamenice 40  za cenu 2 100,- Kč/m2, 
celkem 1 488 900,- Kč, 
e) prodej pozemku parc. č. 1104/7, 
o výměře 777 m2, druh pozemku 
orná půda v k. ú. Ohučov panu 
Michalu Keřtovi, bytem Plzeňská 93, 
345 61 Staňkov za cenu 2 100,- Kč/
m2, celkem 1 631 700,- Kč. Náklady 
spojené s převodem hradí kupující, 
- směnu pozemků parc. č. 721/4, 
o výměře 344 m2, parc. č. 1171 o 
výměře 3668 m2 a parc. č. 1004, o 
výměře 771 m2, vše druh pozemku 
lesní pozemek v k. ú. Ohučov z 
majetku pana Aleše Coufala, bytem 
Wenigova 41, za pozemky parc. 
č. 910, o výměře 2385 m2, parc. 
č. 909, o výměře 333 m2, parc. č. 
54/2, o výměře 119 m2, vše druh 
pozemku trvalý travní porost, parc. 
č. 54/1, o výměře 225 m2, druh 
pozemku zahrada, vše v k. ú. Staň-
kov-ves a parc. č. 3210, o výměře 
853 m2, druh pozemku trvalý travní 
porost a parc. č. 3211, o výměře 
238 m2, druh pozemku ostatní plo-
cha z majetku města Staňkov,
- smlouvu o bezúplatném převodu 
vlastnického práva k nemovitým 
věcem mezi městem Staňkov a 
Českou republikou – Úřadem pro 
zastupování státu ve věcech ma-
jetkových. Předmětem smlouvy je 
bezúplatný převod pozemku parc. 
č. 951/12 o výměře 1351 m2, druh 
pozemku ostatní plocha, způsob 
využití silnice, v k. ú. Ohučov, 
- rozpočtová opatření v rozpočtu 
města Staňkov č.3 na rok 2024. 

Upravený rozpočet po těchto 
změnách bude činit v příjmové části 
108 819 676,73 Kč a ve výdajové 
části 111 668 580,98 Kč. Finan-
cování bude činit 2 848 904,25 Kč, 
(změna stavu krátkodobých prostře-
dků na bankovních účtech 9 186 
904,25 Kč, splátky úvěrů a půjček 
– 6 338 000,- Kč   úvěry a zápůjčky 
Kč 0,-). 

Rozdělení příspěvků na sport na 
rok 2024:
FK Staňkov 150 000,- Kč
Sokol Staňkov           nepožádal 
SK Krchleby 1921   40 000,- Kč
HC Staňkov   45 000,- Kč
Tenisový oddíl    10 000,- Kč
Volejbalový oddíl    10 000,- Kč
ČRS MO - mládež   20 000,- Kč
Fitness Staňkov   10 000,- Kč
Sportovní jízda na koni Tereza 
Nechutná    20 000,- Kč
Karel Rada st. MS masters, J. Afrika 
    10 000,- Kč
Karel Rada ml. - MS juniorů, Malta 
    10 000,- Kč
Štěpánka Radová-MS juniorek, 
Malta    10 000,- Kč
Celkem navrženo k rozdělení      
  335 000,- Kč
  
příspěvky na jednotlivé akce pro 
rok 2024 
Fitness Staňkov - mistrovství západ-
ních Čech v silovém trojboji  
    10 000,- Kč
ZKO Staňkov 482, krajská výstava 
německých ovčáků     3 000,- Kč
Taneční skupina For Dance, 
MS Maďarsko   15 000,- Kč
celkem  363 000,- Kč 
rezerva	 	 		37	000,-	Kč

- obecně závaznou vyhlášku města 
Staňkov, kterou se ruší některé 
obecně závazné vyhlášky
1) obecně závazná vyhláška 
č. 1/2024, o nočním klidu, ze dne 
18. 3. 2024
2) obecně závazná vyhláška 
č. 1/2023, o nočním klidu, ze dne 
19. 4. 2023. 

Luboš	Holeček
  

PODĚKOVÁNÍ
panu Milanovi Hilpertovi, který již potřetí uspořádal letní Zpí-
vanou s Mildou Šobrem. Příjemná akce se konala v pátek 
12. 7. v pivnici U Šimků a výtěžek 4 011 Kč byl opět věnován 
pro potřeby mateřské školy. Velmi si toho ceníme a panu 
Hilpertovi děkujeme.    Zaměstnanci MŠ



Strana 3 Červenec 2024

Společenská kronika

Bufková Anna, Staňkov I  91 let 
Knoppová Zdeňka, Staňkov II 91 let
Veselá Věra, Staňkov I  90 let 
Oulíková Zdeňka, Staňkov I  85 let
Konop Jaroslav, Staňkov I  85 let 
Bláha Václav, Staňkov I  85 let
Mužík Václav, Staňkov II  75 let 
Benešová Marie, Staňkov II  75 let
Špringer Václav, Staňkov I  75 let
Levová Bohuslava, Staňkov I  70 let
Köpplová Jaroslava, Staňkov II  70 let 
Stöhr Ladislav, Staňkov I  70 let
Soldánová Irena, Staňkov II  70 let 
Woch Václav, Staňkov II  70 let
Sidorová Blanka, Staňkov II   70 let 

 

Jubilantům srdečně gratulujeme! 
 

V měsíci červenci oslavili nebo oslaví významné životní jubileum tito 
občané Staňkova:

Změny dopravního značení 
v okolí Dělnické ulice
S koncem prázdnin dojde k dlouho připravované změně do-
pravy v okolí Lidového domu v Dělnické ulici. Koncem srpna 
bude celá tato ulice pouze jednosměrná, a to ve směru od 
ulice Riegrovy k ulici Wenigově a dál k ulici Mathauserově. 
Zároveň bude vzhledem k šířce komunikace v ulici Dělnic-
ké povoleno parkování pouze na jedné straně a to tak, že v 
úseku od Lidového domu po ulici Nerudovu bude povoleno 
parkování po pravé straně po směru jízdy, od Nerudovy ulice 
po ulici Wenigovu po levé straně, a od ulice Wenigovy po ulici 
Mathauserovu opětovně po pravé straně. Věříme, že zjed-
nosměrnění dopravy povede ke zklidnění dopravní situace v 
této lokalitě zejména v době konání kulturních akcí v Lidovém 
domě. V současné době se připravují podklady na opravu 
ulice Wenigovy, která by se měla v případě úspěchu žádosti o 
dotaci opravit v příštím roce.

starosta

Aktuální informace 
k rekonstrukci Trnkovy ulice
V prvním úseku od ulice Plzeňské ke křižovatce s ulicí Jankov-
ského byla provedena výměna plynového potrubí. Nyní dojde 
k navezení štěrku a ke stržení  povrchů chodníků, kam budou 
položeny sítě (optický internet a podobně).
V dalším úseku je již odbagrován povrch a staveniště opět 
ovládnou plynaři. O aktuálních odstávkách plynu jsou občané 
informováni  individuálně firmou provádějící práce.
Prioritou města je zachování průjezdu do slepých ulic. Zde  
hlavní investor (majitel komunikace) a stavební firmy přislíbili 
součinnost při zprůjezdňování staveniště.
Děkujeme občanům za trpělivost, kterou mají při rekonstruk-
ci této ulice.

eek

SBĚRNÝ DVŮR - DOVOLENÁ
Ve dnech 29. 7. - 12. 8. 2024 bude uzavřen 

sběrný dvůr z důvodu čerpání dovolené. 
Znovu otevřeno bude v úterý 13. 8. 2024.



Z archivu

Studentský spolek Vpřed
Na Boží hod vánoční v roce 1938 se po svátečním obědě sešly v přísálí 
staňkovské sokolovny tři desítky mladých lidí, kteří se chtěli scházet a 
v rámci nového studentského spolku pořádat různé sportovní, kulturní 
a společenské aktivity. K založení spolku vše nachystal přípravný 
výbor, v jehož čele stál jako spiritus agens Vojtěch Vacek. Toho 
zvolili ihned i za předsedu nově ustaveného spolku. Místopředsedou 
se stal Eduard Kastner, jednatelem Václav Kvítek a pokladníkem 
Josef Bogner, členy výboru: za sportovní odbor František Ircing, za 
kulturní odbor Václav Trnka, za propagační odbor Karel Petrásek, 
za společenský odbor Jan Holub, prvním a druhým členem výboru 
byli Jan Straka a Václav Roučka. Na základě výše uvedených jmen 
funkcionářů by se mohlo zdát, že spolek byl mužskou záležitostí, 
ale opak je pravdou. Mezi náhradníky výboru se nacházela Božena 
Kupková a v předsednictvu dozorčí rady Anna Ziaková. Členové byli 
studenty reálného gymnázia, obchodní akademie, učitelského ústavu, 
rodinné školy, průmyslové školy i univerzity. Na první schůzi spolek 
stanovil rovněž výši členských příspěvků, a sice 2 Kč čtvrtletně.
Ještě v tomtéž vánočním týdnu, 29. prosince 1938, se členové výboru 
setkali na své první schůzi, aby projednali přípravu II. studentského 
plesu. Kdo z členů spolku by nepomohl na plese v jemu určené funkci, 
měl být vyloučen. Výbor rozhodl o vstupném na ples: dáma 6,80 Kč, 
pán 5,80 Kč a člen spolku 3 Kč. Také byla určena nejvyšší suma, 
kterou bylo možné zaplatit za hudbu.
Na této první výborové schůzi se členové seznámili se jmény těch, 
kdo přijali čestné členství v čestném výboru: Dr. Ing. Josef Koukl, 
profesor Vysokého učení technického v Praze, JUDr. Matěj Kramata, 
okresní hejtman v Domažlicích, PhDr. František Soukup, knihovní 
rada hlavního města Prahy, J. Weber, správce domažlického pivovaru; 
ze Staňkovských: emeritní ředitel škol Josef Burian, děkan a vikář 
František Hruška, lékař MUDr. František Eger, zubní technik Julius 
Richter, ředitel městské spořitelny Václav Roučka, zvěrolékař Antonín 
Říha, ředitel škol J. F. Svoboda, přednosta stanice a inspektor státních 
drah Jan Ziak a ředitel Družstevní elektrárny Václav Holub.
Na jaře 1939 však činnost spolku ochromilo úmrtí jejího předsedy, 
teprve jednadvacetiletého Vojtěcha Vacka, úředníka staňkovského 
pivovaru, vedoucího dorostu staňkovského Sokola, syna řídícího 
učitele. Po předsedově smrti rezignovala v květnu 1939 část členů, 

a byly tedy nově zvoleny vůdčí osobnosti spolku. Funkci předsedy 
nově vykonával Eduard Kastner. Spolek jako celek vstoupil do 
staňkovského Muzejního spolku. Nový výbor svolal vzápětí svoji 
schůzi, na té si stěžoval zástupce sportovního odboru na malý zájem 
o sport. V podstatě jediným provozovaným sportem byl volejbal. 
Avšak členka Anna Zídková reagovala, že též dívky by měly zájem o 
sport, ale není jim dovoleno hrát s hochy. Dostalo se jí této odpovědi: 
„Jakákoli spolupráce studentek a studentů vždy špatně skončila. A 
studentky se mohou zúčastnit všech her Sokolek.“
Kulturní odbor připravil na červen Večírek českých melodií, na srpen 
volejbalový turnaj a divadelní veselohru Příklady táhnou, po níž se 
pokračovalo taneční zábavou. V září 1939 rezignovali na své funkce 
předseda i místopředseda spolku, které nahradili K. Petrásek a J. 
Bogner. Členové však debatovali o tom, zda má činnost spolku vůbec 
pokračovat, nakonec se shodli, že se sloučí společenský, divadelní 
a kulturní odbor a připraví nějakou akci (např. zábavný večírek) 
na říjen. Na další schůzi 20. září 1939 však odhlasovali zrušení 
plánovaného večírku. Patrně tím ustala i činnost spolku: v knize 
zápisů ze schůzí studentského spolku Vpřed nepřibyl žádný další zápis 
a ani noviny Staňkovsko už neuveřejnily žádnou další zprávu o akcích 
spolku.        

Radka Kinkorová

Invazní strašidlo z Asie
O invazních druzích jako o potenciál-
ním nebezpečí pro naši přírodu již slyšel 
snad každý. Globální činnost člověka vy-
tváří podmínky k šíření druhů, které se 
u nás zabydlují a mnohdy působí značné 
obtíže. Naprostým strašidlem posled-
ních let je potom sršeň asijská (Vespa 
velutia), která doslova hýbe veřejným 

míněním za značné podpory senzacechtivých médií. Při honu za po-
travou se nevyhýbá totiž ani včelám a dokáže likvidovat celá včelstva.   
 Výskyt této sršně je průšvih a bude to problém i do budoucnosti, 
protože i když se budeme snažit sebevíc, asi jejímu 
postupnému šíření po naší republice nedokáže-
me úplně zabránit. Na druhou stranu je při honu 
na tuto sršeň opravdu potřeba dávat pozor na to, 
aby se v rámci davové psychózy nezačala likvido-
vat ve velkém i hnízda domácích sršní a vos, což 
se mnohdy a mnohde děje. Pokud chceme proti 
tomuto druhu efektivně bojovat, měli bychom 
si být jistí, že se o tento druh opravdu jedná, a 
měli bychom tedy svého nepřítele opravdu znát. 
 Sršeň asijská je o něco menší než naše sr-
šeň obecná. Je o dost tmavší, některé jsou skoro 
černé a spolehlivým poznávacím znakem jsou žlu-

té končetiny (ty sice mají i vosíci, kterých máme na zahradách spousty, 
ti jsou ale menší než klasická vosa obecná a jsou výrazně pruhovaní). 
Nezvaná návštěvnice staví nejdříve menší primární hnízdo, ve kterém se 
první generace dělnic líhne téměř po dvou měsících. Ta potom staví hníz-
do sekundární vysoko v korunách stromů, kde může být koncem srpna i 
10 000 jedinců. Ti létají za potravou kolem 1,5 km od hnízda, takže včely, 
vzdálené tři kilometry, jsou relativně v bezpečí. Tyto sršně si prý neumějí 
předat zprávu o úlech, takže pokud je úl na kraji pomyslné kružnice do-
letu, bývá napadán jen sporadicky. 
 Důležitým mezníkem v životě společenstva sršně asijské je pře-
lom srpna a září, kdy se již mohou líhnout trubci, kteří začátkem podzimu 
oplodňují mladé královny.

 Průměrné hnízdo za sezónu prý dokáže 
zkonzumovat až jedenáct kilogramů hmyzu, což je na 
poměrně malé ploše jejich akčního rádiusu poměrně 
velká spoušť. Přesto v žádném případě nedoporu-
čujeme jejich hnízda likvidovat bez dohledu odbor-
níků. Než na podzim vyletí mladé královny, které by 
další rok mohly zakládat další hnízda, je přes léto 
vždy čas odborníky zavolat, aniž by hrozilo nebezpečí 
z prodlení. 
 Výskyt sršně asijské můžete hlásit na www.
najdije.cz, nebo přímo v naší redakci. V obou přípa-
dech by bylo dobré přiložit alespoň fotografii z mobi-
lu pro vyloučení záměny druhu. 

Ferdinand	Schenk
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Kam ČEZ nemůže...
Jeden den před koncem letošního školního roku si monopolní provozovatel 
rozvodné elektrické sítě vzpomněl vypnout elektřinu celému náměstí u 
kostela. Člověk odstávky neznalý si tak při pravidelném ranním či dopoled-
ním nákupu, pokud včas nezaregistroval potemnělé prostory, leckde nara-
zil čenich o sklo. Pokud nešlo o zdravotní péči nebo úzce specializovanou 
prodejnu, dalo se to vyřešit pár kroky navíc do míst pod proudem, kde za 
cenu mírné fronty v pohodě nakoupil. Relativně běžná záležitost k vzteku 
pro podnikatele a nepohodlná pro zákazníky by tak možná nestála ani za 
zmínku. Vůle vyšší je vůle ČEZu, který, aniž bych se chtěl rouhat, odstřihnul 
i kostel, a tak se s tím stejně jako obvykle nedalo nic moc dělat.  
 V tomto případě se však takhle košatě rozepisuji hlavně proto, že 
vybrané datum odstávky přesně kopírovalo datum, kdy maminky školáků 
pravidelně tvoří dlouhé fronty na květiny pro učitelský sbor jako poděková-
ní za celoroční starostlivost, a také proto, aby oblíbenější pedagogové měli 
mít čím naplnit vanu. Úzce specializovaná prodejna květin ani v této situ-
aci, kdy jí byla podkopnuta pomyslná energetická stolička, však maminky 
nezklamala. Ve spleti různě zavěšených a navzájem kreativně propojených 
prodlužovaček končících kdesi ve sklepě visela svítící žárovka a prodej byl 
tak nepřerušen. Zda měly prodavačky ve sklepě elektrocentrálu nebo tam 
někdo točil klikou u generátoru, nevím. Podle protažených obličejů na 
fotografii bych spíš tipoval kliku. Důležitý byl výsledek. 
 Je mi opravdu líto všech, kteří v tento den a na tomto místě přišli 
o výdělek a neměli možnost si pomoci podobným způsobem, holkám z 
květinářství však děkuji. I já jsem si zde koupil svou květinu. Holt kam ČEZ 
nemůže, nastrčí...nebo je to jinak?               Ferdinand	Schenk
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Český zahrádkářský svaz
Základní organizace Staňkov

ve spolupráci s městem Staňkov

pořádá tradiční

47. 
Letní výstavu květin

ve dnech 9. 8. - 11. 8. 2024
v Lidovém domě ve Staňkově.

Hlavní expozice:   jiřinky, mečíky, kaktusy, 
   jehličnany

Součástí  výstavy je prodej širokého sortimentu zahrádkář-
ských výpěstků a zboží od různých prodejců.

pátek    9. 8. - 14.00 hod. - 18.00 hod.
sobota  10. 8. -   9.00 hod. - 17.00 hod.
neděle  11. 8. -   9.00 hod. - 17.00 hod.

Občerstvení  zajištěno.

Základní organizace Českého zahrádkářského 
svazu ve Staňkově obdržela od Republikové 
rady ČZS zlatou medaili za zásluhy. Děkujeme za 
skvělou reprezentaci města Staňkova, gratuluje-
me a přejeme mnoho dalších úspěchů a hlavně 
sil do další práce!                redakce

OVOCE a ZELENINA BECK
PODĚKOVÁNÍ

Jistě jste si všimli, že letos tradiční krámek s ovocem a 
zeleninou naproti bývalému komunálu zůstal zavřený. 
Důvodem jsou ceny především velkých supermarketů, 
které postupně mění trh nejen s ovocem a zeleninou a 
kterým se dá opravdu těžko konkurovat. 
Po téměř třicetiletém působení ve Staňkově tedy 
definitivně zavíráme a chtěl bych touto cestou 
mnohokrát poděkovat za přízeň všem věrným 
zákazníkům, kteří prodejnu navštěvovali a kterých si za 
podporu velice vážím.
 Pravdou je, že 
v sousedství zavřené zeleniny 
plánuji do dvou let otevřít bistro 
s kavárnou, takže se těším, že 
se zase s mnohými za pultem 
opět uvidíme!     

M. Beck
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Děkujeme manželům Petrovi a Ivaně Leitlovým (zástupcům místní 
organizace Českého rybářského svazu) za nádherné dopoledne v naší 
mateřské škole. V rámci Rybího dne seznámili děti s technikami, náčiním, 
druhy ryb a také zajímavostmi, které velmi poutavě podali našim malým 
předškolákům. Všichni jsme si to užili.  

Zaměstnanci	MŠ

 
 

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ 
ŠKOLY NA ŠKOLNÍ 

ROK 2024/2025 
Vážení rodiče, 

Pro usnadnění a urychlení zápisu Vašeho dítěte do naší mateřské školy využijte  

ELEKTRONICKÝ PŘEDZÁPIS, který bude přístupný od 15. 4. 2024 do 30. 4. 2024 

https://elektronickypredzapis.cz/materska-skola/stankov 
Samotný zápis do MŠ se uskuteční prezenční formou (i s Vaším dítětem) v termínu  

od 2.5. do 3.5.2024 vždy od 8:00 do 15:00 v ředitelně MŠ. Přesný termín si budete moct 
vybrat v elektronickém předzápisu. 

K zápisu je nutné přinést vyplněnou žádost podepsanou oběma zákonnými zástupci a 
potvrzenou od pediatra, dále rodný list dítěte a Váš občanský průkaz. 

 
Pokud někdo nemůže elektronický předzápis využít, je možné si vyzvednout přihlášku vždy 

v pondělí přímo v mateřské škole po předchozí telefonické domluvě na tel. čísle 
379 492 203. 

Přihláška je také k dispozici na našich webových stránkách www.skolkastankov.cz 
(V tomto případě si telefonicky domluvte termín přinesení vyplněné přihlášky). 

 

31.5. 2024 bude zveřejněn na webových stránkách a na úřední desce MŠ (u vstupních 
vrátek) pod registračními čísly seznam přijatých dětí. 

Kultura

KULTURA V LD
14. 9.  začíná první lekce 
tanečního kurzu. Přihlášky 
do tanečních přijímá poda-
telna Městského úřadu ve 
Staňkově do konce srpna. 
Vítáni jsou zejména chlapci, 
kteří v posledních letech 
v kurzech dost podstatně 
chybí.
 
1. 10. od 19 hodin v LD 
přivítáme 
ŠVANCI SHOW - JÁ SU JÁ.
Lístky na představení jsou 
v prodeji na podatelně MěÚ

5. 10. - První ročník gastro-
nomické soutěže Staňkov-
ské pečení prasat v areálu 
sokolovny

Letošní Kino na kolečkách bylo bohužel poznamenané nepříznivým počasím, a tak návštevnost za první dva 
dny byla více než bídná. Naštěstí se v pátek vyčasilo, a tak se na filmu Aristokratka ve varu sešlo okolo šedesáti 
diváků. 

ZÁVĚR ŠKOLNÍHO 
ROKU V MŠ
Konec školního roku je za námi, a 
proto mi dovolte malé ohlédnutí za 
jeho posledními dny.

Aby byl život v naší mateřské škole rozmanitý, snažíme se obyčejné dny bě-
hem celého roku prokládat zajímavými akcemi. Četnost těchto akcí roste 
úměrně s blížícím se koncem školy. 
V pátek 31. května jsme byli základní školou pozváni na oslavu Dne dětí 
pohybem. Již poněkolikáté pro nás připravili sportovní dopoledne, kde si 
děti nejen zasportují, ale i utuží přátelství s „velkými“ školáky. 
V úterý 4. června jsme se vydali autobusem na statek do Horšova. Zde 
jsme zhlédli mix pohádek hraných našimi praktikantkami a poté jsme na-
vštívili všechna zvířata, která tam chovají. Nechybělo ani sladké pohoštění.
Ve čtvrtek 6. června jsme na školní zahradě „pasovali“ předškoláky na 
školáky a připravili jim tak nezapomenutelný zážitek. Tento den nás však 
zradilo počasí, a tak jsme slavnost museli operativně přesunout do vnitř-
ních prostor. To však nic neubralo na její výjimečnosti.
V pondělí 10. června jsme absolvovali nábor malých fotbalistů na místním 
hřišti. Užili si ho nejen budoucí hráči, ale všichni zúčastnění.
V úterý 18. června se opět na školní zahradě konal Rybí den. Dopoledne 
jen za účasti dětí a učitelek a odpoledne jsme přizvali i rodiče s rodinnými 
příslušníky. Děti poznaly známé i méně známé druhy ryb, rybářské náčiní i 
techniku jejich chytání. Mohly si vyzkoušet nástup i posezení v opravdové 
pramici a také vyslechnout zajímavosti z rybářského prostředí. Odpoledne 
si získané poznatky vyzkoušely v praxi na několika stanovištích, mohly si 
zakoupit suvenýr v improvizovaném krámku a také se občerstvit v pojízdné 
kavárně.  Milým bodem programu bylo představení divadélka Ondřej s 
názvem Víla Omarka. Nechybělo ani opékání vuřtů, které bylo příjemným 
zpestřením.
Ve středu 19. června jsme zavítali do Klatov na Den otevřených kasáren.
Poslední červnový týden jsme si užívali „předprázdninové“ aktivity. Většinu 
činností jsme přesunuli na školní zahradu a mohli se tak dostatečně vydo-
vádět na trampolíně, pískovišti, koloběžkách, s míčem, bublifukem a také 
při hrátkách s vodou. Moc nás to bavilo a užili jsme si to o to víc, že nás v 
tom nenechali ani deváťáci ze ZŠ, kteří tentokrát přišli za námi.
Školní rok uběhl jako voda, a i když je nám trochu smutno, jsme rádi, že 
máme tolik pěkných zážitků.

M.	Přibylová
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Aeroklub Staňkov zve všechny na

 Den otevřeného 
letiště
v sobotu 17. 8. 2024 od 11 hodin
PLÁNOVANÝ PROGRAM:
- statické ukázky letecké techniky
- ukázka letecké záchranné služby armády ČR s vrtulníkem W-3A Sokol
- seskok parašutistů
- vystoupení leteckých modelářů
- letecká akrobacie
- rekreační lety pro veřejnost

DOPROVODNÝ PROGRAM:
Prezentace Vězeňské služby ČR z věznice v Plzni na Borech,

Prodej předmětů a oblečení s leteckou tématikou
Občerstvení
Vstupné dobrovolné

STOP SEČENÍ SRNČAT PLZEŇSKO
V květnu a v červnu  každoročně v naší republice zahyne 
až 60 000 srnčat na následky poranění při sečení trávy. 
Ačkoli jak zemědělci, tak myslivecké spolky mají povin-
nost při sečení srnčata chránit, ve skutečnosti se to děje 
jen zřídkakdy. Z tohoto důvodu vznikla organizace Stop 
sečení srnčat, která od roku 2014 působí po celé repub-
lice.
 Letos se skupina dobrovolníků, kteří před seče-
ním procházejí louky, sešla i na Domažlicku. Pokud byste 
měli chuť a zájem pomoci v naší činnosti příští jaro i ve 
Staňkově, ozvěte se.

pomoc@stopsecenisrncat.cz
https://stopsecenisrncat.cz/
Pavel Schulda, tel. 608 525 009
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Sport
Staňkovští mladší žáci  
si zahráli na Budweis cupu.

První červencový víkend byl pro staňkovské 
mladší žáky doslova fotbalovým svátkem 
- zúčastnili se mezinárodně obsazeného 
fotbalového turnaje v Českých Budějovicích 
Budweis cup. Setkali se zde s týmy Němec-
ka, Polska, Rakouska nebo Slovenska a pro 
mnohé děti to byl skutečně velký zážitek. Na 
opravdu velký třídenní turnaj se sjelo celkem 
63 týmů v osmi žákovských kategoriích a 
hrálo se celkem na sedmi českobudějovic-
kých stadionech - akce to tedy byla opravdu 
veliká.
 Děkujeme za podporu klubu, který 
účast na turnaji financoval, a hlavně rodičům, 
kteří nám děti uvolnili a svěřili. 
 
Děkujeme všem za podporu, užijte si zbytek 
prázdnin a těšíme se na vás zase v srpnu! 

           Zbyněk Procházka a Rosťa Suchánek
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Pouťový fotbal
I letos o staňkovské pouti se hrál 
na staňkovském stadionu fotbal. 
Dopoledne se týmu Líní skvěle 
postavil staňkovský mladší dorost a 
odpoledne patřilo A týmu, který si 
zahrál s mužstvem TJ Holýšov.
                                                              fes


